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Že je v tom něco jiného?
litterate.cz/ze-je-v-tom-neco-jineho

Zajisté jste zaznamenali informace, že se nám nějak množí případy,
kdy lidé podali žádost o důchod, protože jim vznikl nárok, ale i po
několika měsících žádost stále nemají schválenou a důchod jim
nechodí. Je to tak častý případ, že o tom začala informovat i naše
pravdomluvná mééédia, která zatím drží basu s tou nejlepší a
nejdokonalejší vládou všech dob, která samozřejmě nedělá nic
špatně. Samozřejmě nikdo neví, kolik takových případů je, ale když
už musely i Noviny a Seznam vyjít s tím, že nejen lidi nemají
důchod, ale ještě po nich pojišťovny vymáhají pojistné, tak to bude
hodně běžný jev.

Nejlepší ministr sociálních věcí Jurečka to doteď pořád okecával tím,
že úřady jsou přetížené a nestíhají vyřizovat žádosti. Žádný
veřejnoprávní intervjuk samozřejmě tento výrok nezkoumal a
neověřoval. Říká to šéf Lid(l)ovců, tak je to jistě pravda… Naše
nezávislá média už dávno neplní svojí funkci a až jednou budou
smetena, bude se v tomto státě žít lépe… ale když už jejich funkci
musíme přebírat my blogeři, tak to holt dneska zkusím:

Hele, kolik důchodců u nás jde ročně do důchodu? Sto až sto
padesát tisíc? Pomalu odcházejí do důchodu silné ročníky, takže
bych si troufal tvrdit, že každý rok je to trochu víc než předtím, ale
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cifry se od předchozích let nijak dramaticky neliší. Možná o nějaké
tisíce lidí, ale rozhodně ne víc. A najednou to drhne…. Já vím, přibyli
tady Ukrajinci, jejich dávky se také musejí odbavovat, ale fakt je to
tak enormní zátěž na úřady? Všichni víme, jak se ve státních
kancelářích pracuje, nějaké zběsilé tempo tam nepanuje. To je fakt
takový problém udělat o deset procent práce víc? Nebo trochu
racionalizovat to vyřizování? V dnešní době internetů?

Vidlácky se ptám… nebude za tím něco jiného?

Když se dívám na (ne)vyřizování žádostí o důchod, tak si nemohu
pomoci, ale vidím úplně dokonalou analogii firmy před bankrotem.
Jak vypadá v praxi, že jde podnik do kopru? Začne se zpožďovat s
platbami. Kolikrát já už to viděl… Nejprve chodí platby v předstihu
proti splatnosti, pak jsou vždycky zaplaceny až v poslední chvíli, pak
už splatnost překračují… a v té chvíli u nás startuje tým lidí, aby
takového odběratele začal řešit, protože už brzy přijde den, kdy
nezaplatí vůbec.

Jurečko! Přiznej se ty chlape lidlovecká… že ty už nemáš prachy?

Ministerstvo sociálních věcí začíná připomínat přesně takovou
situaci. Nemají peníze a tak prostě zdržují a odbavují to, až když
někdo umře. Při Stanjurových schopnostech minstra financí by nás
to nemělo vůbec překvapit. Zřejmě jediným překvapeným by byl
blyštivý Péťa, protože ten je velký státník a na takové prkotiny, jako
prachy v hajzlu, nemá čas.

Vím, že mě na ministerstvu sociálních věcí čte celá řada lidí….
Nechcete se mi anonymně ozvat? Neuhodil jsem hřebíček na
hlavičku? Máte tam ještě vůbec na důchody peníze? Nebo se vám
soudruh ministr upnul k chiméře, že konsolidační balíček to napraví
a brzy prachy budou? Jurečka totiž v poslední době mluví jako
účetní v předlužené firmě.
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Stejně to bude i u Válka, že? Jo, kdyby všude v Evropě byl
nedostatek léků, tak bych to chápal, ale zajeďte si do Polska… tam v
lékárně za pakatel koupíte to, co u nás chybí. U nás chybí i to, co
jinde nechybí. Že za tím taky budou prachy? Nejsou peníze, tak se
nenakupuje a předstírá se, že je všechno v pořádku. Ale jinak Válek
také mluví jako manažer, který vysvětluje zaměstnancům, že tento
měsíc přijde výplata později, ale nikdo se nemusí bát, situace je
nadmíru výtečná.

Pusťte k něčemu libtardy a výsledek se brzy dostaví…

Ne, nevím, jak to doopravdy je. Nekoukal jsem ministerstvům na
účty. Ale vypadá to úplně stejně, jako když šly do kopru henty
Harvardy, H-systémy, IPB, kampeličky a další. Za normálních
okolností, když dojde na nějaký zádrhel, tak se začne řešit a
dokonce i průměrní manažeři ho vyřeší. Ale tohle vypadá, že se
vyřešit nedá. Chybějící peníze jsou už prostě takové. Ministerstvo
sociálních věcí má největší rozpočet. A důchody jsou zase největší
položka na ministerstvu sociálních věcí. Ministerstvo zdravotnictví je
také pěkný bumbrlíček…

Hele, že oni normálně krachují?

Pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete
dar Institutu českého venkova. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN:
CZ8355000000001769955003. Každý, kdo Institut podpoří částkou
alespoň 350,- Kč si může v objednací aplikaci na Vidlákových
kydech zadat adresu pro zaslání knihy. Platby jsou už spárovány s
aplikací. Kdo chce, může přímo na stránkách Institutu pro platbu
použít QR kód.

Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro zaslání.
Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat
knihu.“ Všem dárcům děkuji.
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